

F-TEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2007-11-08

Tid: 12.00–13.00

Plats: Styretrummet

Närvarande

ORDFÖRANDE: JOHAN HILLERGRÉN
VICE ORDFÖRANDE: LINUS EKLUND
KASSÖR: JOHAN AXELSSON
SEKRETERARE: JAKOB ANDERSSON
LEDAMOT: JOHAN GILL
ORDFÖRANDE F6: KRISTIAN LARSSON
ORDFÖRANDE DP: RICHARD ABRAHAMSSON
ORDFÖRANDE FNOLLK: ERIK LARSSON
ORDFÖRANDE SNF: HANNES KUUSISTO
ORDFÖRANDE FOC: JONNY KARLSSON
LEDAMOT FARM: KARIN ELAM

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötet öppnas.

§ 2 RAPPORT FRÅN F6

F6 håller som bäst på att planera luciafirandet. De har arrangerat en DuP efter pubrundan som gick så bra att det gick åt hela 24 plåtar pizza. Foten skall också snart gå på uppstartsmöte med nya GK.

§ 3 RAPPORT FRÅN DP

DP har ordnat terminens andra pubrunda. Det gick bra, men de tyckte att det var lite folk. Efteråt så blev de inte så omtyckta på Systembolaget efter att de lämnat tillbaka för 15000 kr i blandade backar.

§ 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK

FNOLLK är mitt uppe i sin aspning. De har postmys ikväll och phaddertackkalas på lördag.

§ 5 RAPPORT FRÅN SNF

SNF har varit på UU-möte där det inte sades något viktigt. De har också haft cocktailparty dit det kom riktigt mycket folk. Orsaken tros vara att Jana var där och delade ut de rättade tentorna från Linjär Algebra tentan. Det var ett bra sätt att få dit folk, men om SNF hade varit förberedda så hade de haft mer mat.

Hannes har också haft möte med Ivar som är ansvarig för det nya TM-programmet. Vi kommer att behöva ta ordentlig kontakt med dem så vi får vara med i uppstartsprocessen då de ännu inte ens funderat över vilken sektion som studenterna skall tillhöra.

§ 6 RAPPOR FRÅN FOC

Foc har köpt flipper och håller nu på att diskutera betalningen. Det har inte hört något om automaten ännu. Imorgon skall några av dem delta i Flipper-SM som hålls i Mölndal.

§ 7 RAPPOR FRÅN FARM

FARM skall börja titta på nästa års CERN-resa. De skall ha ett föredrag med Vattenfall under Charm som kommer att vara öppet för alla Chalmerister. De planerar också sin föreläsningsserie som de skall ha om två veckor.

§ 8 RAPPOR FRÅN KÄRNSTYRET

Vi skall undersöka möjligheten att få pengar från kåren då vi är den enda sektionen som hållit någon mastersmottagning.

Vi kommer be Sissel att ta bort accessen för alla studenter till våning fem efter incidenten då några hade varit där och sprungit. Ingen verkar ändå behöva den.

§ 9 BANDARTJOBANG

Linus tar hand om maten. Jakob och Axelsson handlar. Gill blir bandargeneral eftersom han lämnade rummet för en stund.

§ 10 VALBEREDNING

Alla i SNF skall gå igenom valberedningen. Linus kommer att maila ut tider för valberedningen. Möte är den 27/11.

§ 11 MOTIONSMÖTE

Vi har hört att Pläden kommer att lägga flera motioner. Vi bestämmer motionsstopp till måndag kv. 4. Och då håller vi motionsmöte den 26:e.

§ 12 STYRETKALAS

Den 29:e så håller ITStyret ett kalas för alla styren. De som vill med anmäler sig till Jakob absolut senast den 22:a.

§ 13 FOCUSMÖTE

Vi bestämmer att vi skall hålla ett Focusmöte den 12:e klockan 1300. Växteriet bör närvara.

§ 14 PLATSBRIST

Euler har haft möte med Cederwall och ansvariga för det blivande TM-programmet. Han påpekade då att det kan komma att bli trång på Focus. Cederwall skall ha möte med administrationsgruppen och han skall då ta upp frågan.

§ 15 PHADDERTACK

NollK bekräftar att det är de som arrangerar phaddertackkalaset och att deras aspar bara hjälper till. Inte tvärt om som det varit tidigare. Styret är nöjda.

§ 16 FOTO TILL SARA

David i NollK har fotona och Euler skall be honom maila ut dem. Hiller tar på sig att ordna fram adressen.

§ 17 SPIDERA

Spidera bör fixa kurslänkarna på Ftek så att de automatiskt visar rätt läsperiod. De måste också se till att fixa bilnissesidan.

§ 18 NÄSTA MÖTE

Nästa möte hålls om en vecka, dvs. den 15:e.

§ 19 MÖTET AVSLUTAS

Mötet avslutades.

Johan Hillergren
Ordförande

Jakob Andersson
Sekreterare